
PROTOKÓŁ Nr XLVIII/23
z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 28 czerwca 2023 roku
 
W sesji udział wzięło 14 radnych, 1 nieobecny nieusprawiedliwiony.
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
4.     Sołtysi
   
Proponowany porządek obrad:
 
1.     Otwarcie sesji.

2.     Przedstawienie porządku obrad.

3.     Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łubnice.

4.     Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 r.

5.     Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2022 rok.

6.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok.

7.     Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy 
Łubnice na lata 2023-2031.

8.     Podjęcie uchwały w sprawie wytypowania przedstawiciela Gminy Łubnice do składu 
Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Staszowie.

9.     Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr VII/37/19 Rady Gminy Łubnice z 
dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. inwentaryzacji
mienia podlegającego komunalizacji.

10.                        Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z parku 
"Lipiny" w Łubnicach.

11.                       Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 
transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Łubnice.

12.                        Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej 
na lata 2023-2027.



13.                       Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/50/19 Rady Gminy 
Łubnice z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów z 
terenu Gminy Łubnice oraz nr XXXII/211/21 Rady Gminy Łubnice z dnia 30 grudnia 2021 r.
w sprawie zmiany uchwały nr VIII/50/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 28 czerwca 2019 roku
w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów z terenu Gminy Łubnice.

14.                        Interpelacje i wnioski radnych.

15.                       Odpowiedzi na interpelacje.
16.                       Wolne wnioski i informacje.

 
Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram XLVIII sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
 
Ad. 2
 
P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany 
porządku obrad? Nie widzę.  
Przegłosujemy proponowany porządek obrad .
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla
Wójta Gminy Łubnice.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę.  Wobec tego  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/298/23
w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łubnice.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
P. Wójt – chciałabym bardzo serdecznie podziękować za udzielenie wotum zaufania. Jak 
Pan Przewodniczący powiedział ten raport o stanie gminy był zamieszczony przez miesiąc
na stronie internetowej. Każdy z mieszkańców mógł się z nim zapoznać i wnieść swoje 
uwagi. Jest to raport o stanie gminy więc to nie tylko moja zasługa ale przede wszystkim 
nas wszystkich a więc Państwa Radnych, Pana Przewodniczącego, Państwa Sołtysów, 
pracowników Urzędu, Pani Skarbnik i Pana Sekretarza. I za to wszystko 
chciałabym  bardzo serdecznie wszystkim osobom, które przyczyniły się do tego, że taki 
jest stan naszej gminy jak to zastało przedstawione w raporcie bardzo serdecznie 



dziękuje. Mam nadzieję, że w dalszym ciągu ta współpraca i ta praca na rzecz naszego 
środowiska i naszej Gminy będzie przebiegała w dobrej atmosferze, ku zadowoleniu 
naszych mieszkańców. Serdecznie dziękuję.
P. Przew. – również gratuluję Pani Wójt za tą współpracę, że to wszystko kręci się w dobrą
stronę.
 
Ad. 4
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 r.

Następnie przedstawił uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 
sprawozdaniach z wykonania budżetu gminy za 2022 rok wraz z informacja o stanie 
mienia komunalnego.
Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Nie ma co prawda Przewodniczącej 
Komisji Rewizyjnej ale jest Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– proszę o opinie.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – wobec tego  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/299/23
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu za 2022 r.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 5
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok.

Następnie przedstawił uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca opinii wniosku
Komisji Rewizyjnej w sprawie o udzielenie absolutorium.

Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa –  o 
przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę.  Wobec 
tego  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/300/23
w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 
rok.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.



14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
P. Wójt – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Sołtysi z satysfakcja odbieram ten wynik 
głosowania nad udzieleniem absolutorium i również chcę podziękować bo na to pracowały
wszystkie służby Urzędu Gminy na czele z naszą księgowością i Panią Skarbnik. 
Wszystkie to przepisy, które są nakładane na samorządy gminne jakoś realizujemy w ten 
sposób, że pozytywne opinie uzyskujemy, które są podstawa do uzyskania absolutorium. 
Na ręce Pana Sekretarza również chcę złożyć podziękowania dla pozostałych 
pracowników, którzy w nielicznym składzie jak Państwo się pewnie orientują jeśli chodzi o 
skład osobowy Urzędu Gminy. Jesteśmy jednym z najmniej licznych urzędów a jednak te 
wszystkie zadania są realizowane i śmiem twierdzić, że w Państwa ocenie wypadają one 
dobrze bo to absolutorium o czymś świadczy. Tak, że naprawdę z wielka satysfakcją i 
wielkim podziękowaniem. Bardzo serdecznie dziękuje za docenienie naszej pracy i mam 
nadzieję, że w dalszym ciągu będziemy się starali pracować tak żeby było dobrze. 
Dziękuję serdecznie.
 
Ad. 6
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2023 rok.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Bolon – IV etap kanalizacji to jakie miejscowości wchodzą?
P. Wójt – część Łyczby i część Przeczowa.
P. Przewodniczący – Czy są jeszcze pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Proszę 
Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa –  o przedstawienie 
opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/301/23
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 7
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2023-2031.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.



P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa –  o 
przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/302/23
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2023-2031.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 8
 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wytypowania przedstawiciela 
Gminy Łubnice do składu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie.

P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę
Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa –  o 
przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/303/23
w sprawie wytypowania przedstawiciela Gminy Łubnice do składu Rady Społecznej 
działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Staszowie.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
 
 
Ad. 9
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr VII/37/19 
Rady Gminy Łubnice z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie powołania Komisji 
Inwentaryzacyjnej ds. inwentaryzacji mienia podlegającego komunalizacji.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę

Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa –  o 
przedstawienie opinii.



P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/304/23
w sprawie zmiany uchwały  nr VII/37/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 30 kwietnia 2019 r. w 
sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. inwentaryzacji mienia podlegającego 
komunalizacji.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 13 radnych.
13 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 10
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
korzystania z parku "Lipiny" w Łubnicach.
P. Przew. – proszę Pana Sekretarza o przedstawienie regulaminu.
P. Sekretarz przedstawił treść regulaminu.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę  
Ja mam pytanie w § 4 dopuszcza się poruszanie pojazdami napędzanymi siłą mięśni ale 
niepełnosprawni maja wózki elektryczne i wydaje mi się, że nie powinniśmy ich wykluczać.
P. Wójt – jeżeli ktoś korzysta z wózka elektrycznego to znaczy, że jest to osoba 
niepełnosprawna i to wynika z innych przepisów.
P. Przew. – ale jest wyraźnie napisane napędzane siłą mięśni.
P. Wójt – ale nie mówimy o osobach niepełnosprawnych bo to jest zrozumiałe, osoba 
niepełnosprawna to czy na chodniku czy w sklepie to wszędzie może wjechać, tak że na 
pewno będzie można.
P. Szymański – a hulajnogi elektryczne?
P. Wójt – dlatego jest napisane, ze napędzane siłą mięśni żeby wykluczyć np. hulajnogi 
elektryczne.
P. Sekretarz – wchodzą też rowery elektryczne.
P. Przew.- a jeśli chodzi o wózki to co mamy na myśli?
P. Wójt – normalne jakieś tam wózki np. dziecięce.
P. Przew. – trochę nie jasno jest to zapisane według mnie.
P. Wójt – proszę Państwo ale to Państwo uchwalają to możecie proponować zmiany na 
komisji nie było żadnej dyskusji na ten temat no to tak pozostało.
P. Sekretarz – są stojaki, ktoś przyjedzie może sobie rower zostawić jak ma elektryczny.
P. Szymański – w tym budynku informacji turystycznej ta sala może być wynajmowana?
P. Wójt – nie.
P. Szymański – a kiedy będzie można?
P. Wójt – wtedy kiedy się skończy trwałość projektu bo korzystaliśmy z takiego projektu 
dofinansowania, który nie przewidywał czerpania korzyści z wynajmowania czy użyczania 
obiektów, które się tam znajdują.
P. Przew. czy są jeszcze pytania. Nie widzę. Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, 
Rozwoju Gminy i Rolnictwa –  o przedstawienie opinii.



P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/305/23
w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z parku "Lipiny" w Łubnicach.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 11
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Łubnice.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę. Proszę 
Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa –  o przedstawienie 
opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/306/23
w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 
instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 
terenie gminy Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 12
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej 
na lata 2023-2027.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę.
Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa –  o 
przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/307/23
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 
Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2023-2027.



                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 13
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/50/19 
Rady Gminy Łubnice z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla 
sołtysów z terenu Gminy Łubnice oraz nr XXXII/211/21 Rady Gminy Łubnice z dnia 30 
grudnia 2021 r. w sprawie zmiany uchwały nr VIII/50/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 28 
czerwca 2019 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów z terenu Gminy 
Łubnice.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę.
Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa –  o 
przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Przew. – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVIII/308/23
w sprawie zmiany uchwały nr VIII/50/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 28 czerwca 2019 roku
w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów z terenu Gminy Łubnice oraz nr 
XXXII/211/21 Rady Gminy Łubnice z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie zmiany uchwały nr
VIII/50/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie ustalenia 
wysokości diet dla sołtysów z terenu Gminy Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 14
 
Brak interpelacji.
 
Ad. 15
 
Brak odpowiedzi na interpelacje.
 
Ad. 16
 
P. Przew. – wolne wnioski i informacje czy ktoś chce zabrać głos?
P. Paruch – u nas teraz ciągną kanalizację mieszkańcy pytają jak to będzie czy to będzie 
podłączone? Może zrobić zebranie na wsi.
P. Kozioł – chodzi o przyłącza.



P. Wójt – wykonywana jest kanalizacja i wykonywana jest ta linia główna. Natomiast 
wszystkie te przy kanaliki, które były zaprojektowane w trakcie sporządzania dokumentacji
no to dokumentację ma, natomiast jak Pani Sołtys uważa jeżeli jest potrzeba takiego 
zebrania to nie ma problemu z tym żeby zrobić i wyjaśnić jakieś wątpliwości. W tych 
miejscowościach, w których już była robiona kanalizacja czyli Orzelec Duży i Łubnice nie 
było takich zebrań. Więc to jest jakby decyzja mieszkańców czy takie zebranie 
zorganizować a my jesteśmy na to otwarci. Jeśli będzie potrzeba takiego zebrania nie ma 
żadnego problemu ustalamy termin i z przyjemnością przyjedziemy.
P. Paruch – długo to będzie robione i czas jaki będzie do podłączenia indywidualnych?
P. Wójt – jeżeli ktoś posiada oczyszczalnię to nie ma takiego obowiązku ale jeśli ma 
szambo to czas jest taki do pół roku.
P. Paruch – ale żeby się podłączać to musi być spływ jakiś, to będzie już czy jeszcze 
chocho?
P. Wójt – nie wiem w jakim czasie jest przewidziany termin zakończenia tego etapu 
Waszego tego, o który Pani Sołtys mówi, bo są w tej chwili realizowane właściwie 2 etapy 
czyli IV i V terminy są różne. IV jest pod koniec tego roku a V jest jeszcze później. 
Wszystkie te informacje szczegółowe bardzo proszę do inwestycji i wszystkiego się Pani 
dowie.
Jeśli ktoś chciałby na wsi takie zebranie zorganizować i widzi potrzeby żeby uczestniczył 
pracownik gminy czy Wójt to nie ma żadnego problemu.
P. Sekuła – ja bym był za tym żeby na następną sesję zaprosić dyrektora drogówki tak jak 
było mówione tylko nie na komisje tylko na sesję.
P. Przew. – dobrze
P. Wróbel – chodzi o koszenie poboczy przy drogach powiatowych w jednym miejscy są 
skoszone w drugim nie.
P. Przew. – to od nas z urzędu żeby ktoś zadzwonił i zgłosił to. Czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos? Nie widzę. wobec tego dziękuję wszystkim za przybycie zamykam obrady 
dzisiejszej sesji.
 
Sesja trwała 1 godzinę 30 minut.
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


